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Aanwezige commissieleden:  
Marc Lootens, provincieraadsvoorzitter 
 
Effectieve leden:  
Frans Van Gaeveren, voorzitter, Bruno Alens, Johan Beke, Goedele 
De Cock, Jo De Cuyper, Lutgarde De Jaeger, Daniël De Knijf, Greet 
De Troyer, Nicole De Vos, Mirèse Deckers, Paul Eerdekens, Henk 
Heyerick, Luc Maes, Dirk Otte, Anne Pede, Eddy Schollaert, Freddy 
Van Eeckhout, ondervoorzitter, Marina Van Hoorick, Willy Van Hove, 
Jozef Van Pée, Joris Van Vooren, Freddy Verbeke, Martine Verhoeve,  
 
Plaatsvervangende leden:  
Martine Verheyden, Jean-Pierre Stockman, Lena Van Boven, Kristina 
Colen, Luc Lampaert 
 
Provincieraadsleden – Niet-leden: 
Marc Gybels, Erik Waterschoot 

* 

*          * 

Agenda: 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 5 
oktober 2010. 
Geen opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd. 

2. Budget 2011: beleidsnota en financiële nota – strategisch 
meerjarenplan. 
 
Gedeputeerde Marc De Buck licht een aantal belangrijke 
beleidsaccenten toe en verwijst naar de begeleidende 
nota's en documenten. 
 
De heer Jozef Van Pée vraagt verduidelijking bij het 
initiatief van de POM om een kenniscentrum rond 
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duurzame bedrijventerreinen te subsidiëren. 
 
De heer De Pauw preciseert dat het een onderdeel van de 
subsidie van de provincie aan de POM betreft en dat het 
kenniscentrum in de schoot van de POM zelf wordt 
uitgebouwd. 
 
De heer Van Pée vraagt verduidelijking over de provinciale 
intenties ten aanzien van de uitbouw van een jachthaven 
aan de Moervaart. 
 
Gedeputeerde Marc De Buck antwoordt dat zolang 
Vlaanderen geen helderheid schept over de 205 hectaren 
natuurcompensatie in het gebied, de provincie riskeert 
nutteloze plannen te maken. De problematiek werd in 
samenspraak met de stad Gent recent nog eens 
aangekaart bij de Vlaamse overheid. 
 
Marc Cromheecke vult aan dat het dossier complex is 
omdat verschillende andere dossiers er impact op hebben. 
De provincie werkt ondertussen aan een screening om 
Vlaanderen op die manier tot een uitspraak te dwingen. 
 
De heer Van Pée begrijpt de provinciale houding maar 
betreurt de patstelling. 
 
Gedeputeerde Marc De Buck concludeert dat de vraag 
terecht is maar dat hij moet vaststellen dat de provincie de 
sleutel van de oplossing niet in handen heeft. 
 
Er zijn geen andere vragen naar aanleding van het budget 
2011. Het dossier wordt doorverwezen naar de raad. 

3. Vaststelling van het budget van het gewoon 
provinciebedrijf "Betalingsautoriteit (Interreg III A) en 
Certificeringsautoriteit (Interreg IV A). 
 
Geen vragen of opmerkingen. Het dossier wordt 
doorverwezen naar de raad. 

4. Gewestelijk Ruimtelijk Uitvoeringsplan (RUP)  : Gebieden 
voor toeristisch-recreatieve infrastructuur – Golf Beveren : 
verlenen van gunstig advies. 
 
Gedeputeerde Marc De Buck licht  het dossier kort toe. 
Voorstel is een positief advies te verlenen op basis van 
toetsing aan het PRS. 
 
Mevrouw Mirèse Deckers vraagt toelichting over de twee 
onduidelijkheden waarnaar wordt verwezen. 
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Marc Cromheecke zal dit nagaan en een antwoord 
bezorgen. 
 
Mevrouw Deckers vraagt tevens of de betrokken gronden 
reeds verworven zijn dan wel of er nog in privé-handen 
zijn. 
 
Marc Cromheecke zal ook dit nagaan en nadere informatie 
bezorgen. 
 
Mevrouw Lutgarde De Jaeger merkt op dat in de teksten 
sprake is van natuurbehoud en recreatie als 
nevengeschikte functies. Wat gebeurt er bij conflicten? 
 
Marc Cromheecke stelt dat het Gewestelijk RUP stelt dat 
de functies nevengeschikt zijn wat impliceert in dat er geen 
conflict wordt geacht te bestaan en dat beide functies daar 
dus kunnen. 

5. Varia 
 
Mevrouw M. Deckers vraagt het relatief nieuwe 
Interregprogramma "2 zeeën" te willen toelichten in de 
commissie. 
 
Gedeputeerde Marc De Buck zegt dit toe. 
 
Er zijn geen andere variapunten. De vergadering wordt 
gesloten. 

Gent, 26 oktober 2010 


